
Kłobuck, dnia 22 czerwca 2023 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 6/2023 

VI Posiedzenie w dniu 22 czerwca 2023  
Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Grzegorz Dobosz 
3. Jerzy Kulej 
4. Tomasz Parkitny 
5. Tadeusz Praski 
6. Barbara Ziętal 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji J. Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia. 

2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 19.05.2023 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 5/2023 z posiedzenia Komisji w dniu 19.05.2023 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 



Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Białej 
obręb Biała Górna. 
 
Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
Białej obręb Biała Górna..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku 
obręb Zakrzew – Wschód. 
 
Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
Kłobucku obręb Zakrzew – Wschód. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w Kłobucku 
obręb Zakrzew – Zachód. 
 
Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 



Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 
Kłobucku obręb Zakrzew – Zachód. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości gruntowej o pow. 
0,0160 ha położonej w Lgocie przy ul. Południowej 138. 
 
Kierownik GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy najmu części nieruchomości gruntowej o pow. 0,0160 ha położonej w 
Lgocie przy ul. Południowej 138. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 
 
Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 
najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 



Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie poparcia petycji Rady Miasta 
Siemianowic Śląskich w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie 
inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o 
ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 
cywilnego. 
 
Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie poparcia petycji Rady 
Miasta Siemianowic Śląskich w sprawie wystąpienia do Sejmu RP z petycją o podjęcie 
inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o 
ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
10. Sprawy różne: 
 
a) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego ograniczenia tonażu na moście 
zlokalizowanym w ciągu drogi gminnej ul. Rolniczej w Kłobucku; 
 
Radny J. Batóg odniósł się do w/w wniosku. 

W toku dyskusji komisja poruszyła kwestię dot. konieczności przeprowadzenia ekspertyzy 
stanu technicznego mostu oraz kosztu jej wykonania. 

Głosowano w sprawie: 
Komisja pozytywnie odnosi się do wniosku. Należy uwzględnić koszt wykonania ekspertyzy.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
b) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego wyrażenia woli zbycia lub 
zamiany na rzecz Gminy Kłobuck nieruchomości położonej w Kłobucku przy ul. 
Cielebana; 



 
Burmistrz J. Zakrzewski odniósł się do w/w wniosku. 

Głosowano w sprawie: 
wypracowanie pozytywnej opinii odnośnie wniosku dotyczącego wyrażenia woli zbycia lub 
zamiany na rzecz Gminy Kłobuck nieruchomości położonej w Kłobucku przy ul. Cielebana.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
c) wypracowanie opinii odnośnie wniosku dotyczącego zmiany organizacji ruchu na 
drodze gminnej ul. kard. Stefana Wyszyńskiego w Kłobucku; 
 
Komisja wypracowała stanowisko: ze względu na obowiązujące przepisy Komisja negatywnie 
opiniuje wniosek dotyczący zmiany organizacji ruchu na drodze gminnej ul. kard. Stefana 
Wyszyńskiego w Kłobucku.  

Głosowano w sprawie: 
ze względu na obowiązujące przepisy Komisja negatywnie opiniuje wniosek dotyczący 
zmiany organizacji ruchu na drodze gminnej ul. kard. Stefana Wyszyńskiego w Kłobucku.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grzegorz Dobosz 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
d) stanowisko Zarządu Osiedla Nr 2 w Kłobucku w sprawie utworzenia „Strefy 
Zamieszkania” na całej długości drogi gminnej ul. Hm. T. Sobisia w Kłobucku. 
 
Komisja w toku dyskusji poruszyła kwestię konsekwencji jakie niesie za sobą utworzenia 
„Strefy Zamieszkania”. W związku z powyższym stwierdziła, że należałoby ponowne 
przeanalizować temat podczas zebrania mieszkańców osiedla.  

Głosowano w sprawie: 
Komisja wnioskuje o ponowne przeanalizowanie sprawy tj. utworzenia „Strefy 
Zamieszkania”, podczas zebrania mieszkańców osiedla.  
 
Wyniki głosowania 



ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Barbara Ziętal 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski 
 
11. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Jerzy Kulej 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


